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کیش و مات کیش و مات قدرت های آسیاییقدرت های آسیایی بدون مربی و تمرین!  بدون مربی و تمرین! 

  کوتاه 
تسنیم: بازیکن پیشین تیم پرسپولیس گفت: وقتی برنامه 
نداریم حتی اگر فرگوسن هم هدایت تیم فوتبال امید را به عهده 
بگیرد، مشکل حل نمی شود. محمد برزگر درباره پیروزی یک بر 
صفر پرسپولیس مقابل الدحیل قطر در هفته دوم مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان آسیا، اظهار داشت: به عنوان عضوی از خانواده 
پرسپولیس باید به هواداران و اعضای تیم تبریک بگویم. پرسپولیس 
در این مسابقه با ارائه یک بازی منطقی توانست فضا را از رقیب 
بگیرد و به پیروزی برسد. وی افزود: تیم آنالیز پرسپولیس خوب 
عمل کرده بود و با پرسینگ درستی که روی بازیکنان الدحیل 
انجام شد، توانستند عملکرد خوبی ارائه کنند. فراموش نکنید 
که رقیب امتیاز میزبانی داشت و یکی از تیم های خوب آسیاست. 
الدحیل نیز همانند تیم های عربستانی هزینه خوبی داشته است. 
سرمربی تیم فوتبال امید مقاومت در خصوص ناکامی تیم امید 
عنوان کرد: در جلسه هم اندیشی که با رضا عنایتی داشتیم در 
جمع مدیران آکادمی ها و سرمربیان تیم پایه گفتم 5 نفر از این 
نفرات را به عنوان مشاور انتخاب کند. هر چند عنایتی استقبال 
کرد اما عملی نشد. طبیعتاً فدراسیون فوتبال و کمیته ملی 
المپیک از چنین تصمیمی خیلی استقبال نمی کنند. تا وقتی 
برنامه نداریم حتی اگر فرگوسن هم هدایت تیم فوتبال امید را به 
عهده بگیرد، مشکل حل نمی شود. وی افزود: یکی از مواردی که 
باید برای انتخاب مربی تیم فوتبال امید در نظر داشته باشیم، سابقه 
فعالیت در حوزه پایه است. کار کردن در این سطح مشخصات 
خاص خودش را می طلبد. شاید اگر عنایتی در سطوح پایه سابقه 
کار داشت، بهتر عمل می کرد. برخی به اشتباه می گویند تیم امید 
نفرین شده اما اینطور نیست. اگر سرمربی چهار سال هدایت این 
تیم را به عهده بگیرد و به نقطه ای برسد که دستیارانش تمام 
بازیکنان کشور را رصد کرده باشند و همه چیز با برنامه ریزی پیش 

برود، می توانیم انتظار نتیجه داشته باشیم. 

بیــن المــلل 
 انتشار مستند چند قسمتی دیوید بکام در شبکه نتفلیکس چند 
روزی است که توجه رسانه ها را به این ستاره انگلیسی معطوف کرده 
است. در تازه ترین قسمت منتشر شده از این مستند، دیوید بکام 
به دوران بازیگری اش در منچستریونایتد اشاره دارد و به شیوه ای 
غیرمستقیم اذعان می کند که هرگز از کارلوس کی روش دستیار 
سرالگس فرگوسن خوشش نیامده و نتوانسته است با او ارتباطی 
دوستانه برقرار کند. بکام که در منچستریونایتد و رئال مادرید زیر 
نظر کی روش بازی می کرد، درباره سرمربی پرتغالی سابق تیم ملی 
ایران گفت: کارلوس کی روش... وقتی او به منچستریونایتد آمد 
من اصلًا او را نمی شناختم و هیچ چیز درباره اش نمی دانستم. 
نمی توانستیم درک کنیم که او چطور به منچستریونایتد رسیده 
است، اما به هر راهی بود او توانسته بود خودش را برساند. اینطور 
که به نظر می رسد کینه قدیمی میان بکام و کی روش از بین نرفته 
است. کی روش در یکی از مصاحبه  های 
قدیمی خود درباره بکام گفت: بعد از 
مدتی بررسی کم کم احساس کردیم 
که دیوید بکام در سرازیری افُت است. 
او از وضعیتی که داشت عصبانی بود. 
سال 2003 بازیکانی مانند بکام 
فقط یک فوتبالیست نبودند، 
یک شرکت بودند. بکام هم 
مدت کوتاهی بعد اینگونه 
جواب کی روش را داد: 
من هرگز خودم را در 
پستی قرار نمی دادم 
که مجبور شوم شیوه 
بازی ام را تغییر دهم. 
هرگز رابطه ام با کی روش 

خوب نبود. 

 
   در رقابت های کشتی آزاد، یونس امامی در وزن 
۷۴ کیلوگرم کشتی آزاد پس از استراحت در دور 
اول، در دور دوم با نتیجه ۷ بر 2 از سد اوروزو بک 
توکتومامبتوف از قرقیزستان گذشت. سپس با 
نتیجه ۱0 بر 2 مقابل لو فنگ از چین به برتری 
رسید و گام به نیمه نهایی گذاشت. امامی در 
این مرحله با نتیجه ۹ بر 3، ماگومت اوِلوئف از 
تاجیکستان را شکست داد و فینالیست شد. وی 
در دیدار فینال با نتیجه ۹ بر صفر، از سد کایرین 
کینوشیتا از ژاپن را شکست داد و دهمین مدال 

طلا را برای کاروان ایران به ارمغان آورد. 
   در وزن ۸۶ کیلوگرم حسن یزدانی پس از 
استراحت در دور نخست، در دور دوم با نتیجه 
۱0 بر صفر موخامد عبداله یف از قرقیزستان را 
از پیش رو برداشت. وی در دور بعد با نتیجه ۱0 
بر صفر دولت میرات اورازگیلیوف از ترکمنستان 
را مغلوب کرد و به مرحله نیمه نهایی راه یافت. 
یزدانی در این دیدار با نتیجه ۱0 بر صفر 
بیامباسورن بات اردن از مغولستان را شکست داد 
و به دیدار فینال راه یافت. حسن یزدانی در دیدار 
فینا مسابقات آسیایی هانگژو مقابل کشتی گیر 

هند ۱0 بر صفر به پیروزی رسید. 
   در وزن ۹۷ کیلوگرم مجتبی گلیج در دور اول 
با نتیجه ۱3 بر ۷ مقابل ماگومد ابراگیموف از 
ازبکستان به پیروزی رسید. وی در دور بعد با 
نتیجه ۴ بر 2 گانخویاگ گانباتار از مغولستان را 
مغلوب کرد و به مرحله نیمه نهایی راه یافت. وی 
در این مرحله با نتیجه سه بر یک از سد علیشیر 
یرگالی از قزاقستان گذشت و به دیدار فینال راه 
یافت. گلیج در این دیدار مغلوب شد تا به مدال 

نقره بازی های هانگژو دست پیدا کند. 
   در وزن ۱25 کیلوگرم امیرحسین زارع در دور اول 
با نتیجه ۱0 بر صفر زمان انور از پاکستان را مغلوب 
کرد. وی در دور دوم با نتیجه ۱0 بر صفر بوهیردون 
از چین را شکست داد و به مرحله نیمه نهایی راه 
یافت. وی در این مرحله با نتیجه ۱۱ بر صفر 
یوسوپ باتیرمورزایف از قزاقستان را از پیش رو 
برداشت و به دیدار فینال راه یافت. زارع در این 
دیدار با لخاگواگرل مونختور از مغولستان پیکار 
کرد و موفق شد با اقتدار به مدال طلای بازی های 

آسیایی هانگژو را بر کردن بیاویزد. 
   تیم ملی کبدی مردان ایران در فینال جنجالی 
بازی های آسیایی هانگژو با شکست مقابل هند 
به مدال نقره رسید. تیم ملی کبدی مردان ایران 
در دیدار فینال بازی های آسیایی به مصاف هند 
رفت که شاگردان مازندرانی این دیدار جنجالی 
را با نتیجه 33 بر 2۹ واگذار کردند و به مدال 

نقره رسیدند. 

هانگژو 2023

 باید دیپلماسی قوی تری را
 در آسیا  در پیش بگیریم 

درباره اتفاقات اخیر بازی سپاهان و الاتحاد باید بگویم طبق 
اساسنامه کنفدراسیون فوتبال آسیا قوانینی مربوط به شعارهای 
مذهبی و سیاسی وجود دارد که فکر می کنم باشگاه عربستانی با 
استفاده از این موضوع زمین مسابقه را ترک کرده است. تیم های 
عربی کرسی های قوی در کنفدارسیون فوتبال آسیا دارند و قطعا 
آنها از این موضوع استفاده خواهند کرد و سعی می کنند نتیجه 
مسابقه را به سود خود تغییر دهند، به همین دلیل نباید بهانه 
دست آنها بدهیم و بازی را به بیرون از زمین ببریم. زمانی که در 
سپاهان مقابل السد قطر بازی کردم، قضیه محرومیت رحمان 
احمدی پیش آمد و آنها از این موضوع استفاده کردند و نتیجه را 
به نفع خود تغییر دادند، حالا این بار یک تیم عربستانی این بلا را 
سر ما آورد و آنها ورزشگاه را ترک کردند و مشخص نیست نتیجه 
بازی چه خواهد شد. فکر می کنم آنها از قبل منتظر این اتفاق 
بودند و زمانی هم که وارد ورزشگاه شدند، دنبال بهانه می گشتند 
که نتیجه را به نفع خود تغییر دهند. ما باید دیپلماسی قوی تری 
را در آسیا در پیش بگیریم و سعی کنیم نفوذمان را در آسیا بیشتر 
کنیم، شک نکنید آنها وقتی بازیکن های گران قیمتی استخدام 
کرده اند، قطعا وکلای مجربی را هم در اختیار گرفته اند و سعی 
خواهند کرد از این موضوع استفاده کنند تا بازی را سه بر صفر 
به نفع خودشان تغییر دهند. ما نیز باید سعی کنیم وکلای 
قدرتمندی استخدام کنیم تا بتوانیم از بروز چنین اتفاقاتی 
جلوگیری کنیم، چون الان کشورهای عربی نفوذ بسیار خوبی 
دارند و قطعا در آینده این به ضرر فوتبال ما خواهد بود، الان یکی 
از بازیکن های الاتحاد در صفحه شخصی خودش گفته ما از 
مکانی ناامن به مکان امن خود برگشتیم، حال اگر ما وکلای قوی 
داشتیم می توانستیم از این موضوغ به نفع خودمان استفاده کرده 
و از آنها شکایت کنیم. اگر ما سیستم درستی در کنفدراسیون 
فوتبال آسیا داشته باشیم، قطعا شاهد چنین اتفاقاتی نخواهیم 
بود و اجازه نخواهیم داد یک تیم عربستانی این گونه ورزشگاه را 
ترک کند. من فکر می کنم با توجه به اینکه ناظر AFC به الاتحاد 
گفته که باید بازی کنند، نتیجه بازی را سه بر صفر به نفع سپاهان 
اعلام کنند اما بازهم همه چیز به نظر نهایی AFC بستگی دارد. 

فرانک پرتوآذر، بانوی دوچرخه سوار ایرانی 
توانست در رقابت های آسیایی با عملکرد 
درخشان خودش تاریخ سازی کند. صحبت های 

او را می خوانید: 
    بالاخره اتفاقی که منتظرش بودی افتاد. 
با تجربه تلخی که از دوره قبل داشتی، 
شب قبل از مسابقه را چطور سر کردی؟ 
استرس تکرار اتفاق جاکارتا را نداشتی؟

خدا را شکر با اتفاق خوب و مدال برنزم 
خاطره تلخ دوره قبل را از ذهن همه پاک کردم 
و خوشحالم که این اتفاق تاریخی را رقم زدم. 
همیشه شب مسابقه، هیجان و استرس خاص 
خودش را دارد؛ اما هانگژو اولین مسابقه ای 
نبود که من در آن رکاب می زدم. برنامه و همه 
تلاشم این بود که اصلاً به اتفاق بد احتمالی مثل 
جاکارتا فکر نکنم. همه فکر و ذکرم روی مدال 
بود. البته دو هفته قبل مچ دستم شدید آسیب 
دید و سرماخوردگی پیدا کردم که سینوس هایم 
عفونت کرد و همین مسأله روی ریکاوری 
و آمادگی ام تأثیر منفی گذاشته بود، اما با 
نتیجه ای که گرفتم، فعل خواستن و توانستن را 
با رسم شکل صرف کردم. حتی من مجبور شدم 
یک روز از تمرینم را کنسل کنم تا استراحت 
کنم تا با شرایط بهتر در مسابقه رکاب بزنم. 
در تمرین قبل از مسابقه زمین خوردم و زانویم 
آسیب دید هرچند خیلی جدی نبود. این مدال 
برایم خیلی مهم بود و هیچ چیزی نمی توانست 

مانع تصاحبش شود. 
    تو برای این مدال ۵ سال سخت داشتی، 
در این روزها با خودت فکر می کردی که 
اگر زنجیر دوچرخه ات پاره نمی شد حالا 
مدال داشتی یا اگر فلان اتفاق می افتاد 

من حالا مدال دوم را باید می گرفتم؟
من این 5 سال خیلی سختی کشیدم و 
تلاش کردم. از جیبم هزینه زیادی کردم تا 
سطح و عملکردم را بالا نگه دارم و بتوانم در 
بازی ها حاضر شوم و مدال بگیرم. هر چه بگویم، 

کم گفته ام. 
   تو با مدال تاریخی که گرفتی روی 
همه حدس و گمان ها و شک و تردیدها 
خط قرمز کشیدی. بیشتر بابت این 
توانمندی ات را  اینکه  یا  خوشحالی 

ثابت کردی؟
فکر می کنم فرانک پرتو آذر نشان داده با 
سختکوشی و تلاش، قابل اعتماد است؛ البته به 
شرط حمایت می تواند اتفاقات قشنگی را رقم 
بزند. من سعی کرده ام پتانسیل و توانمندی 

زنان در دوچرخه سواری را نشان دهم. 

سید مهدی سید صالحی 
 کارشناس فوتبال 

 آرمان ملی: ملی پوشان شطرنج ایران بالاتر از 
قدرت های آسیا و جهان مقتدرانه به مقام قهرمانی 
رسیدند و اولین طلای تاریخ شطرنج ایران در 

بازی های آسیایی را به دست آوردند. 

دیدار سخت با ازبکستان 
ایران  اسلامی  تیم  ملی شطرنج جمهوری 
توانست چهارمین پیروزی خود در رقابت های 
بازی های آسیایی هانگژو ۲۰۲۲ را مقابل تیم 
مدعی و قدرتمند ازبکستان به دست آورد. تیم 
شطرنج بازان ایرانی در دور چهارم توانستند 
۵ شکست   .۱ ۵ بر   .۲ ازبکستان را با نتیجه 
دهند. از نکات قابل ذکر در این دیدار تساوی 
پرهام مقصودلو مقابل عبدالستاروف قهرمان 
اسبق جهان در بخش رپید و نایب قهرمان رپید 
بازی های آسیایی هانگژو و تساوی پویا ایدنی 
مقابل یاکوبوئف شطرنج باز مطرح ازبکستانی 
که در گذشته جایگاه هفتادم رنکینگ جهانی 
را در اختیار داشت اشاره کرد. سیدمحمد امین 
طباطبایی نیز توانست در یک رقابت خوب و 
جذاب رقیب خود سینداروف را شکست دهد و به 
پیروزی تیم ملی در این دیدار کمک شایانی کند. 
سید محمدامین طباطبایی استاد بزرگ شطرنج 
ایران و ملی پوش شایسته کشورمآنکه تنها برنده 
تیم ملی کشورمان در مصاف با ازبکهای قدرتمند 
و شناخته شده در دنیای شطرنج بود، با بیان این 
مطلب که خوشحال است در رقابت سنگینی که 
با قهرمان المپیاد داشتند برنده میدان مسابقه 
را ترک کردند در این خصوص معتقد است: ما 
رقابت بسیار سنگینی را با ستاره های شطرنج 
ازبکستان پشت سر گذاشتیم. آنها اگرچه از سن و 
سال کمی دارند اما جزو نوابغ شطرنج دنیا به شمار 
می روند. به همین دلیل ما کار بسیار دشواری در 
مصاف با آنها پیش رو داشتیم. طباطبایی ادامه 
داد: »ما با برد امروز تقریبا مسیر خود را برای 
طلایی شدن در بازی های تیم به تیم شطرنج در 
نوزدهمین دوره بازی های آسیایی هانگژو قطعی 
کردیم. به امیدخدا اگر بتوانیم هندوستان را هم 
که حریف بعدی ما است، از پیش رو برداریم، قطعا 
طلا در مشت ما خواهد بود. ملی پوش شطرنج 
ایران در پایان به تک برد شیرین خود نیز اشاره 
داشت و در این خصوص گفت: ما از ابتدا تاکتیک و 
استراتژی مان محکم بازی کردن بچه هایی بود که 

مهره سیاه داشتند و نهایتا پیروزی ما که با 
مهره سفید بازی میکردیم بود. من و بردیا 

که در میز ۴ بازی میکرد و مهره سفید 
داشتیم تمام تلاشمان را به کار بستیم 

تا ببریم و خداراشکر که در این کار موفق عمل 
کردیم. من بردم و بردیا مساوی کرد تا نهایتا با 
نتیجه ۵/۲ بر ۵/۱ پیروز میدان ما باشیم و بهترین 

نتیجه را کسب کنیم. 
 دور نهم و پایانی رقابت های تیمی شطرنج 
دیروز در برج بازی های فکری هانگژو برگزار شد و 
تیم ایران به مصاف کره جنوبی رفت. تیم شطرنج 
ایران تا پیش از این بازی در صدر جدول قرار 
داشت و مدالش قطعی شده بود، اما برای کسب 
خوشرنگترین مدال رقابت ها باید کره جنوبی 
را شکست می دادـ تیم ملی شطرنج ایران با 
ترکیب پرهام مقصودلو، محمدامین طباطبایی، 
پویا ایدنی و بردیا دانشور مقابل کره جنوبی صف 
آرایی کرد. پویا ایدنی نخستین شطرنج باز ایران 
بود که توانست به راحتی حریف خود گواین از کره 
جنوبی را شکست دهد و اولین پیروزی تیم ملی را 
به ثبت برساند. سوپر استاد بزرگ پرهام مقصودلو 
توانست به راحتی لی از کره جنوبی را شکست 
دهد و دومین پیروزی تیم ملی را به دست آورد. 
سوپر استاد بزرگ محمدامین طباطبایی با پیروزی 
مقابل کوان سومین برد ایران را رقم زد. دانشور 
آخرین شطرنج باز ایران بود که از روی میز بازی 
بلند شد و با شکست حریف کره ای خود سبب 
شد ایران با نتیجه قاطعانه ۴ بر صفر کره جنوبی را 
شکست داده و قاطعانه قهرمان شود. بدین ترتیب 
ملی پوشان شطرنج ایران در دور نهم و پایانی 
رقابت های تیمی بازی های آسیایی هانگژو، با 
پیروزی مقابل کره جنوبی بالاتر از قدرت های آسیا 
و جهان مقتدرانه به مقام قهرمانی رسیدند و اولین 
طلای تاریخ شطرنج ایران در بازی های آسیایی را 
به دست آوردند. شطرنج ایران پیش از این تنها 
در بازی های آسیایی ۲۰۰۶ دوحه در ماده تیمی 

مختلط موفق به کسب یک مدال برنز شده بود.
تصمیم عجیب 

مسئولان برگزاری رقابت ها با توجه به شانس 
بالای ایران برای کسب مدال طلا و مهیا کردن 
 شرایط پخش زنده تلویزیونی تصمیم گرفتند میز 

شماره یک را جدا از سایر میزها قرار دهند که 
این تصمیم موجب اعتراض تیم ایران و شخص 
پرهام مقصودلو شد. پرهام مقصودلو سوپر استاد 
بزرگ شطرنج ایران اصرار داشت در کنار سایر 
شطرنج بازان با حریف کره ای رقابت کند، اما 
مسئولان نپذیرفتند و نهایتا رقابت در محل 
مذکور انجام پذیرفت. مسابقه شطرنج بین ایران 

و هند در حال برگزاری است. 

صحبت کاپیتان 
پرهام مقصودلو، کاپیتان تیم  ملی شطرنج ایران 
در مورد این قهرمانی گفت: می خواستیم قدرت 
شطرنج ایران با به رخ آسیا بکشیم و هم قسم 
شده بودیم که قهرمان شویم. او در ادامه بیان کرد: 
با حضور قدرت هایی چون چین و هند که مربی 
تراز اول دنیا را داشتند، ما بدون مربی و با زحمت 
خودمان قهرمان شدیم. حتی یک کمپ تمرینی 
هم نداشتیم اما فوق العاده کار کردیم. مقصودلو 
در مورد اینکه به عنوان کاپیتان تیم در فینال 
جدا از سایر تیم رقابت کرد، گفت: شخصی که به 
عنوان مربی با ما بود، باید از قبل ما را در جریان این 
موضوع می گذاشت. این موضوع برایم ناخوشایند 
بود و دوست داشتم اگر قرار بود این اتفاق بیفتد 
از قبل خودم را آماده می کردم. کاپیتان تیم ملی 
شطرنج ایران گفت: این مدال فقط با تلاش و 
همت خودمان بود و انصافا باید بعد از این طلا برای 
شطرنج کاری کنند و توجه بیشتری داشته باشند. 

دعوت 
رئیس  از  شطرنج  فدراسیون  سرپرست 
فدراسیون جهانی این رشته برای سفر به ایران 
دعوت کرد. پس از پیروزی تیم ملی شطرنج ایران 
مقابل کره جنوبی و کسب مدال طلای بازی های 
آسیایی هانگژو، »آرکادی دوورکوویچ« رئیس 
فدراسیون جهانی شطرنج برای تبریک این 
قهرمانی با شهرام عظیمی سرپرست فدراسیون 
شطرنج ایران دیدار و گفت و گو کرد و این قهرمانی 
را تبریک گفت. عظیمی نیز با تشکر از تبریک 
رئیس فدراسیون جهانی )فیده( و ابراز خشنودی 
از کسب مدال طلای بازی های آسیایی، در خصوص 
موضوعات مختلفی نظیر بدهی های ایران به 
فدراسیون جهانی با دوورکوویچ به گفت و گو 
پرداخت. همچنین سرپرست فدراسیون شطرنج 
رسماً از رئیس فدراسیون جهانی برای حضور 
در ایران دعوت به عمل آورد که مورد استقبال 
دوورکوویچ قرار گرفت و مقرر شد این سفر 

در برنامه رئیس فیده قرار بگیرد.   

پرتوآذر: 
سعی کرده ام پتانسیل 

و توانمندی زنان در 
 دوچرخه سواری 

را نشان دهم

 برنامه مسابقات هفته ششم لیگ برتر 
باشگاه های کشور فصل ۱۴02-۱۴03 
برنامه  ایسنا،  گزارش  به  اعلام شد. 
مسابقات هفته ششم لیگ برتر فوتبال 
باشگاه های کشور فصل ۱۴02-۱۴03 

به شرح زیر است:
هفته ششم؛ گرامیداشت هفته 

تربیت بدنی و ورزش
سه شنبه ۲۵ مهر

نساجی مازندران-  آلومینیوم اراک 
- ساعت -۱۸ ورزشگاه شهید وطنی 

قائمشهر

پنجشنبه ۲۷ مهر
پیکان تهران -  پرسپولیس - ساعت 

۱۸ - ورزشگاه پاس قوامین تهران
صنعت نفت آبادان -  ملوان بندرانزلی - 

ساعت ۱۹ - ورزشگاه تختی آبادان

جمعه ۲۸ مهر
استقلال -  هوادارتهران - ساعت -۱۸ 

ورزشگاه آزادی تهران
فولاد خوزستان-  استقلال خوزستان - 
ساعت ۱۹ - ورزشگاه شهدای فولاد اهواز

شنبه ۲۹ مهر
ذوب آهن اصفهان-  مس رفسنجان - 

ساعت ۱۸ - ورزشگاه فولادشهر
تراکتورتبریز- شمس آذر قزوین - ساعت 

۱۸:۱5 - ورزشگاه یادگار امام تبریز
زمان این مسابقه متعاقبا اعلام خواهد شد.

گل گهر سیرجان -  فولادمبارکه سپاهان 
اصفهان - ششم شهید سلیمانی سیرجان

برنامه مسابقات هفته ششم لیگ 
برتر فوتبال اعلام شد

افشاگری 
جنجالی مربی 

اسپانیایی از اقدام 
مدیر ایرانی برای 

سقوط تیم

وی در ابتدای صحبت هایش 
با گلایه گفت: چیزهای زیادی 
در دل دارم که می خواهم درباره 
شکست های فصل گذشته توضیح 
دهم، که مطمئنم هواداران از قبل 
از بسیاری از آنها آگاه هستند. من 
ابتدا بعد از صحبت با آقای فرزاد 
سرمربی به پروژه مس کرمان 
ملحق شدم، فهمیدم که او خیلی 
به تیم علاقه دارد و برنامه های 
زیادی برای موفقیت دارد، بنابراین 
می خواستم در این چالش جدید 
حضور داشته باشم. ما یک برنامه 
منسجم داشتیم. کالی با اشاره 
به برنامه های در نظر گرفته برای 
این مسیر گفت: این طرح شامل 
استفاده از ترکیبی از بازیکنان 
داخلی و خارجی برای ایجاد تعادل 
برابر, برای پیشرفت در  پست هایی 
که کمبود بازیکن داشتیم بود. 
پس از صحبت با مدیرعامل در 

شدم  مطمئن  قرارداد،  جلسه 
که آنها با برنامه های آقای فرزاد 
)حسین خانی( موافق هستند و 
به حضور در محل باشگاه کرمان 
خوشبین بودم. البته خیلی زود 
پس از پیوستن متوجه شدم که 
برخی افراد آنطور که می گویند 
نیستند و باید آنها را در عمل 
ارزیابی کنیم. وی با انتقاد نسبت 
به شیوه شکل گرفته در مسیر 
موفقیت تیم گفت: کاستی های 
مدیریتی در برخورد با مسائل 
ساده روزمره به من نشان داد 
که حرف و دلشان یکی نیست. 
در  تیم  سفر  مانند  مشکلاتی 
بازی های خارج از خانه، مانند 
سفر نه به عنوان تیم، بلکه در 
بسته های کوچک ۴ تا ۵ تایی 
باعث شد احساس کنم هدفی 
وجود دارد که روحیه تیمی ما را 
خراب کند و در تیم ایجاد شکاف 

کند. احساس کردم عمدی نیز 
در کار بود، به خصوص در جذب 
بازیکنان جدید. ما فصل را بدون 
مهاجم بازی کردیم. وی ادامه داد: 
من شخصاً مهاجمان و بازیسازهای 
زیادی از آمریکای لاتین را بررسی 
کرده بودم، اما مدیریت نتوانست 
آنها را به دست آورد. حتی یکی 
 3 حداقل  می توانست  آنها  از 
امتیاز اضافی در طول لیگ برای 
ما کسب کند و مس در اولین 
بازگشتش به لیگ برتر پس از 
سال ها از نبرد سقوط جان سالم 
به در می برد. در میان اعضای تیم 
نسبت به رفتارهای مدیریت وقت 
مس کرمان جناب آقای کهندل 
یک حس مشترک وجود داشت 
و کوتاهی های عمدی به همین 
جا ختم نشد. در مورد پاداش و 
دستمزد بازیکنان نیز مشکلاتی 

وجود داشت. 

مس کرمان که بعد از مدت ها 
لیگ  به  بازگشت  حسرت  به 
خیلی  بود،  داده  پایان  برتر 
زود بار دیگر به لیگ آزادگان 
سقوط کرد. اکنون کالی مربی 
این  گذشته  فصل  اسپانیایی 
تیم که اکنون بار دیگر در رده 
پایه های اتلتیکومادرید کار  را 
ماجراهایی  به  دنبال می کند، 
که منجر به سقوط این تیم شد، 

پرداخت. 

 سعید دقیقی سرمربی شمس آذر قزوین 
می گوید در دیدار مقابل ذوب آهن اصفهان 
اشتباهات سهوی داور موجب شد تیمش به 

نتیجه دلخواه دست پیدا نکند. 
دیدار با ذوب آهن 

سعید دقیقی در گفت وگو با ایسنا، درخصوص 
رویارویی با تیم ذوب آهن اصفهان در هفته هفتم 
لیگ برتر فوتبال که با شکست ۲ - ۱ شمس آذر 
همراه بود اظهار کرد: در مصاف با تیمی که به نظرم 
مربی اش در فوتبال ایران صاحب سبک است، در 
نیمه اول با توجه به شرایط وزش باد بازی تقریبا 
برابری داشتیم ولی وزش باد شرایط را به نفع تیم 
حریف رقم زد و روی دو صحنه دو گل دریافت 
کردیم. در نیمه دوم طی یک بازی کاملا یکطرفه 
با موقعیت های بی اندازه می توانستیم حتی برنده 
شویم ولی علاوه بر اینکه موقعیت هایمان گل نشد 
اما اشتباهات سهوی داوران روی بازی اثر گذاشت. 

صحنه جنجالی 
سرمربی شمس آذر قزوین درباره صحنه 

جنجالی ضربه رحمان جعفری که داور به عنوان 
گل نپذیرفت، گفت: در آن صحنه ای که )حریف 
و برخی از کارشناسان داوری( می گویند توپ به 
دیرک برخورد کرده، کاملا مشخص است که توپ 
به تور پشت دیرک افقی برخورد می کند. از پشت 
دروازه کاملا این مساله مشخص است و نمی دانم 
چطور برخی از دوستان کارشناسی می کنند و 
می گویند گل نشده است. او ادامه داد: برفرض 
اینکه توپ گل نشده که صددرصد گل شده و فیلم 
آن را از پشت دروازه داریم، در ادامه همان صحنه 
ضربه پای آقای شایان مصلح به صورت رحمان 
جعفری برخورد می کند و پنالتی واضح بود ولی 

نه بازیکن اخراج و نه پنالتی اعلام شد. 
پنالتی؟

دقیقی در بررسی یک صحنه مشکوک این 
بازی افزود: در دقیقه ۹۵ یک پنالتی مسلم هم 
اعلام نشده است که تمام کارشناسان گفتند 
صحیح بوده است. یک صحنه دیگر هم وجود 
دارد که پای حسین گودرزی را نزدیک دیرک 

دوم دروازه درو می کنند! در آن صحنه هم او 
نزدیک به گلزنی بود و با خطا متوقف شد. 

گلایه 
سرمربی شمس آذر قزوین با گلایه از داور این 
بازی گفت: عرض کردم که اگر من اشتباه کرده 
باشم، دستم را بالا می برم و عذرخواهی می کنم 
ولی اگر اشتباهات داوری به تیم ما ضرر زده باشد، 
مسئولان کمیته داوران از باشگاه ما عذرخواهی 
کنند. واقعا ضرر محرز کردیم و در دیداری که 
با هزار بدبختی می توانستیم به تساوی برسیم 
و یا برنده شویم اما با نهایت احترام به داوران، 
با اشتباهات متضرر شدیم. دقیقی اضافه کرد: 
باز هم بررسی این صحنه را به اهالی فن واگذار 
می کنم چون معتقدم داوران ما جزو قشرهای 
زحمت کش جامعه فوتبال هستند و این امکان 
وجود دارد که دچار اشتباه شوند. حرفم این 
است که صحنه های بازی ما آشکار بود و حدود 
۱۴ دقیقه وقت اضافه وجود داشت که در نهایت ۷ 

دقیقه اعلام کردند.  

دقیقی: کمیته داوران از  ما  عذرخواهی کند 


